
Hierbij een vraag voor het vragenuurtje komende donderdag. 
 
Schiphol heeft de wens om te groeien. Bij de beoordeling van de groeimogelijkheden wordt vooral 
naar de geluidscontouren gekeken. Het effect op de luchtkwaliteit wordt niet gemeten. In onze 
omgeving wordt wel de invloed op de luchtkwaliteit van Tata gemeten, maar van Schiphol niet.  
 
Bij oosten wind ruikt het in Haarlem naar kerosine op straat. In mijn omgeving zie ik dan een 
toename van het gebruik van ventolin. Actiepartij zou willen weten of dat door Schiphol komt of 
door iets anders. Mensen met luchtwegenaandoeningen zijn de spreekwoordelijke kanarie in de 
mijn. Het zijn de eerste mensen die direct minder functioneren zodra er teveel schadelijke stoffen in 
de lucht zitten. Een onderzoek in de gemeentes rond Schiphol naar het medicijngebruik van mensen 
met luchtwegen aandoeningen bij verschillende windrichtingen zou een beeld kunnen schetsen van 
de invloed op onze gezondheid van Schiphol. Dat zou belangrijke informatie kunnen opleveren voor 
de groei scenario’s van Schiphol. We hebben hier als Haarlem direct belang bij.  
 
Vraag: 
Is de Wethouder bereid om in overleg met de MRA te treden met als inzet om de 
gemeenschappelijke GGDs een onderzoek te laten uitvoeren naar de gezondheidseffecten van de 
luchthaven Schiphol voor mensen met luchtwegen aandoeningen? 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Gertjan Hulster 
 


